
Beste inwoner

We zijn halfweg deze legislatuur. 
Ondanks corona zet N-VA Hoogstraten 
dingen in beweging: we voeren plannen 
uit en hakken knopen door. We streven 
naar een groot welzijns- en tevreden-
heidsgevoel in onze stad. Verschillende 
doelgroepen hebben onze aandacht, 
ook de sociaal zwakkeren. Praktische 
realisaties krijgen vorm, dorpskernen 
worden verfraaid en ook op het gebied 
van milieu en mobiliteit zetten we 
stappen voorwaarts.

Hoopvol kijken we met z’n allen uit naar 
een ‘normaal’ leven. Na verschillende 
prikken, boosters, verstrengingen en 
versoepelingen is het eindelijk tijd om 
opnieuw te genieten. Hoe je dat invult, 
is voor iedereen verschillend. Hoogstraten 
biedt alleszins heel wat mogelijkheden. 
We willen ze graag samen met jullie 
(her)ontdekken.

De boodschap van de banners in ons 
straatbeeld verandert regelmatig. 
Communicatie is essentieel, dus ook 
uw mening stellen we op prijs. Onze 
bestuursleden en mandatarissen zijn 
niet alleen digitaal, maar ook persoonlijk 
aanspreekbaar. Je zal merken dat een 
heleboel warme mensen zich achter 
de N-VA in Hoogstraten schaart. We 
blijven ons inzetten voor de goede zaak, 
namelijk u.

Blijf gezond en tot binnenkort!

Jef Bluekens
Voorzitter

Minister Zuhal Demir plant eerste bomen 
van het Muntbos
Samen met enkele Hoogstraatse jeugdverenigingen plantte minister Zuhal Demir 
de eerste bomen van het Muntbos, een 1,6 hectare groot perceel met 3.880 inheemse 
bomen en struiken. 

Minister Demir werd een handje geholpen door N-VA-gedeputeerde Jan De Haes, bevoegd voor 
Regionaal Landschap Voorkempen, en het stadsbestuur, waaronder schepen van Klimaat Michel 
Jansen, schepen van Jeugd Faye Van Impe en schepen van Zorg Roger Van Aperen. Ook fractie-
voorzitter Gert Van den Bogaert, gemeenteraadsvoorzitter Jef Vissers en de voorzitters van N-VA en 
Jong N-VA Hoogstraten Jef Bluekens en Beau Pauwels namen gezwind schop en stekjes in de hand.

“Het Muntbos is meer dan enkel wat bomen en struiken met het label ‘Plant van hier’”, 
zegt schepen Michel Jansen. “De bodem zal meer regenwater kunnen opnemen. Dat is 
belangrijk in de strijd tegen droogte en overstromingen en versterkt tegelijk ons grond-
waterpeil. Het gevecht tegen klimaatverandering winnen we niet op één dag of met de 
aanplanting van één bos. Maar het is alvast een stap in de goede richting.”

Schepen Faye Van Impe vult aan: “Het is mooi dat onze jongeren niet alleen aan een 
groener Hoogstraten, maar ook aan hun eigen toekomst in deze stad werken. De actie 
past ook in ons Masterplan Kindvriendelijke Publieke Ruimte, met acties rond ver-
groening en ontharding, kwalitatieve woonruimtes, trager verkeer en groene speelzones. 
Zo werken we samen aan een gezond, verkeersveilig en aangenaam Hoogstraten voor 
de volgende generatie(s).”

Hoogstraten
hoogstraten@n-va.be N-VA Hoogstratenwww.n-va.be/hoogstraten
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Sfeervolle etalages in onze stad
Ongetwijfeld heb je de mooie etalages al opgemerkt 
die sinds oktober in Hoogstraten te zien zijn. Unizo 
Hoogstraten hee�  de draad van de stad verder opgepikt.

Schepen Faye Van Impe, bevoegd voor Samenleving: “In oktober 
hebben we onze handelaars naar aanleiding van de ‘tiendaagse 
van de Geestelijke Gezondheid’ de kans aangeboden om op hun 
etalage een opmonterende spreuk aan te brengen. Met de spreuken 
brengen we een vrolijke toets in mensen hun dag en maken we 
psychische kwetsbaarheid ook bespreekbaar. Het is leuk dat 
UNIZO Hoogstraten nu het stokje van ons overneemt met een 
zwierige voorjaarsactie!” 

Denk mee na over een duurzame stad!

Nadat het klimaatplan tijdens de gemeenteraad van september 2021 werd 
goedgekeurd, zetten we in 2022 een volgende stap met de oprichting van een 
Milieu- en Klimaatplatform. Onze inwoners kunnen vanuit hun persoonlijk 
engagement mee nadenken over duurzame thema’s in Hoogstraten. Vanuit onze 
N-VA-fractie zullen schepen Michel Jansen, bevoegd voor Klimaat, en raadslid
Gert Van den Bogaert de komende jaren hun steentje bijdragen.

Hoogstraten handhaaft op zwerfvuil
Onder impuls van minister Demir zet OVAM sinds kort handhavers in om sluikstorters op heterdaad te betrappen en waar 
mogelijk een GAS-boete te geven. Intussen zijn er al opzichters actief in een tiental steden en gemeenten, zo ook in Hoogstraten. 

“Zwerfvuil is en blijft een groot probleem”, zegt schepen van Milieu Michel Jansen. “Ik kan me er blauw aan ergeren, maar samen 
met mij héél veel mensen. Daarom zijn we ingegaan op het aanbod van OVAM om anonieme controleurs de baan op te sturen. Zij 
gaan gemiddeld zo’n vijftien uur per week op pad.”

Sensibiliseren voorbij
“Een goede zaak”, volgens Vlaams minister van Omgeving Zuhal 
Demir. “De tijd van sensibiliseren ligt achter ons. Wie koppig ons 
leefmilieu blijft vervuilen, moet dat in zijn portemonnee voelen. 
De pakkans vergroten is de enige manier om die problematiek aan 
te pakken. We slaan daarom de handen in elkaar met de lokale 
besturen die sterk willen inzetten op handhaving.”

N-VA Hoogstraten ruimt zwerfafval op
Samen met de lentekriebels komen vaak ook de 
‘grote-schoonmaak’-kriebels. N-VA Hoogstraten deed 
daarom mee aan de ‘Lenteschoonmaak’ van Mooimakers. 
Het centrum van Hoogstraten ziet er daardoor opnieuw wat 
netter uit. In de volgende editie vertellen we je graag hoeveel 
zwerfafval we ingezameld hebben.

Gert Van den Bogaert
Fractievoorzitter

Michel Jansen
Schepen van Klimaat
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Een stad in beweging!

Burgers en stad investeren in groene energie
Er zijn 623 zonnepanelen geïnstalleerd op de daken van zorgcampus Stede Akkers. Die leveren een 
vermogen gelijk aan het jaarlijkse energieverbruik van 53 gezinnen en een CO2-reductie van 61 ton. 
Partner Campina Energie stelde een financieel plan op, waarbij je als Hoogstratenaar via de aankoop 
van aandelen kan participeren en delen in de winst. 

“Als stad moeten we ons steentje bijdragen aan de Europese klimaatdoelstellingen,” verklaart schepen 
Michel Jansen. “De zonnepanelen zullen stroom leveren aan het woonzorgcentrum en het lokaal 
dienstencentrum, maar ook aan het net zelf. De energiefactuur van ons woonzorgcentrum verlaagt en 
onze inwoners kunnen een graantje van de winst meepikken”, vult schepen Roger Van Aperen aan.

’t Spagaatje turnt nieuwe gymhal in
Op 10 januari heeft sportvereniging ’t Spagaatje de nieuwe gym- en danshal, achter het Klein 
Seminarie, ingeturnd. Met de gym- en danshal is de eerste fase afgerond 
van de ontwikkeling van Sportpark Wereldakker. 

Schepen van Financiën Roger Van Aperen, die het dossier al in de vorige 
legislatuur opstartte, licht toe: “De realisatie van de gymhal heeft een 
kleine drie miljoen euro gekost, maar de stad ontving subsidies: 350.000 
euro van de Vlaamse overheid en 150.000 euro van de provincie 
Antwerpen. ’t Spagaatje tekent zelf voor een investering van zowat een 
half miljoen euro in nieuwe toestellen.”

Roger Van Aperen
Schepen van Financiën

Op stap met de jeugdraad
De stad Hoogstraten maakt op vele fronten werk van zorg voor de psychische veerkracht en welzijn 
van jongeren, zowel van de eigen jeugd als de vele scholieren in onze secundaire scholen. Maar 
kennen onze jongeren dat aanbod? De jeugdraad organiseerde wandelingen in groepjes waarbij 
jongeren met vele experts een praatje konden maken om te horen waar ze met grote en kleine 
problemen terecht kunnen. 

Faye Van Impe: “Het laagdrempelige en actieve idee van de stuurgroep van de jeugdraad was een 
voltreffer gezien de enthousiaste reacties. Met het project ‘Top in je Kop’ bevragen we binnenkort 
ook de scholieren.”

Speelvogels strijken neer in 
Hoogstraten
Naar goede gewoonte voorziet de stad bij Nieuwjaarke Zoete een 
leuke attentie voor de zangertjes die met oudjaar op pad gaan om 
de stemmen schor te zingen. Dit jaar werd in elk deeldorp een 
‘speelvogelhuisje’ verdeeld om zelf in elkaar te knutselen. Faye Van 
Impe: “Elk jaar zetten we een jeugdaanbod in de kijker. Dit jaar is 

dat (speel)Vlieg. We hebben er 
een speelvogel van gemaakt. 
De zangertjes konden het 
huisje zelf in elkaar knutselen. 
En deze zomer kunnen de 
Hoogstraatse speelvogels 
zich weer uitleven in een 
ruim en divers aanbod van 
kampen, speelpleinwerking 
en bij Ferm.”

Nieuwe digiborden
N-VA Hoogstraten pleitte al lang voor nieuwe digiborden in 
onze stad. De ledschermen staan op zeven plaatsen in alle 
deeldorpen en vervangen deels de spandoeken. 

Roger Van Aperen: “Naast 
het tonen van boodschappen 
van de stad en de verenigin-
gen, kunnen de borden ook 
gebruikt worden om bij een 
evenement of onverwachte 
omstandigheden chauffeurs 
te informeren. De lichtsterkte 
van de schermen past zich aan 
en voor de verkeersveiligheid 
verspringt de boodschap op 
een rustig ritme.”

www.n-va.be/hoogstraten
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